
Egenevaluering 
Når man ser tilbake på prosjektet og prosessen som har vært i løpet av det siste halvåret, må vi si at det 
har vært vellykket. Skulle gjerne fått forståelse tidligere over det helhetlige bildet, men gitt at det er så 
mye stoff å gå gjennom, virker dette umulig. Prosessen har vært som en berg- og dalbane, ene øyeblikket 
har man full kontroll, neste oppstår det noe som krever umiddelbar oppmerksomhet. Det har vært en 
utrolig morsom reise, å gjennomgå dette bachelorprosjektet sammen. Samarbeidet var svakere i starten, 
grunnet at vi ikke visste hvordan den andre jobbet best, men jo lenger ut i semesteret vi kom jo mer 
effektive og sammensveiset ble vi. Det var også på grunn av at i starten var det kun lesing, slik at vi ikke 
så det nødvendig å sitte sammen og lese. Med det sagt, etter hvert som tiden gikk sørget vi for at begge 
fikk jobbet etter sitt beste potensiale. 

Arbeidsfordelingen har vært jevn hele veien. Dersom den ene hadde designet mer, skrev den andre heller 
flere av delkapitlene og motsatt. Når det kommer til skrivingen, satte vi oss ned før hvert eneste kapittel 
og snakket om hva vi ville ha med og hvem som skulle skrive det. Det var noen ganger uenigheter, men 
begge var villig til å inngå kompromiss, og slik, løste vi de fleste utfordringer dersom det var mulig å 
inngå kompromiss.  

Noen avvik fra framdriftsplanen har det vært, på grunn av korona og usikkerhet over hva som kreves av 
oss. For å løse dette kompenserte vi for tiden vi mistet, ved å jobbe ekstra en uke. Korona påvirket tiden 
vår på datalaben en periode, da vi hadde tekniske problemer med cisco.  


